

Color ChaCha

Shop No. 1
商鋪號碼 1Food & Dessert & Beverage Combo食品及甜點及飲料套餐HKD 105.00 – HKD 115.00

- Food (Selected one of the following items)
Snack Combo/Marinade Chicken Wings Noodle Soup/Fruit Cup
食品(任選一款) 雜錦小食拼盤 / 雞翼湯麵 / 三色水果杯
- Dessert : Classic Eggette
甜點: 原味雞蛋仔一份
- Beverage: Any drinks below HK\$35.00
飲料: 任何\$35 以下飲品



Mountain Café

Shop No. 2
商鋪號碼 2(i) HKD 118.00

- Chicken Wings (6pcs) with a can of soft drink (Coke/ Sprite/ Fanta) or Bottled water
脆炸雞翼(6 隻)配汽水一罐 (可樂/雪碧/芬達) 或樽裝水

(ii) HKD 105.00

- Beef Sandwich with a can of soft drink (Coke/ Sprite/ Fanta) or Bottled water
牛肉三文治配汽水一罐 (可樂/雪碧/芬達) 或樽裝水

(iii) HKD 105.00

- Pulled Pork Sandwich with a can of soft drink (Coke/ Sprite/ Fanta) or Bottled water
手撕豬肉三文治配汽水一罐 (可樂/雪碧/芬達) 或樽裝水

(iv) HKD 118.00

- Spaghetti Bolognese with a can of soft drink (Coke/ Sprite/ Fanta) or Bottled water
意大利肉醬意粉配汽水一罐 (可樂/雪碧/芬達) 或樽裝水

(v) HKD 115.00

- Smoked Salmon Salad with a can of soft drink soft drink (Coke/Sprite/Fanta) or Bottled water
煙三文魚沙律配汽水一罐 (可樂/雪碧/芬達) 或樽裝水

(vi) HKD 118.00

- Beef Lasagna with a can of soft drink (Coke/Sprite/Fanta) or Bottled water
牛肉肉醬千層麵配汽水一罐 (可樂/雪碧/芬達) 或樽裝水



Remarks: Drink of the meal set should be provided either refrigerated or at room temperature.

備註：套餐飲品將會以冷藏或常溫奉上。

Matsuzaka Express
松坂壽司麵食鐵板燒

Shop No. 6 &7B
商鋪號碼 6 &7B

Set A (A 餐)

HKD 105.00

- Chicken Ramen Noodles Soup
Grilled Chicken with Ramen Noodles in Japanese Tonkotsu Broth
豬骨湯雞扒拉麵

Set B (B 餐)

HKD 128.00

- Japanese Curry Omelet Rice with Pork Cutlet (Miso Soup)
吉列豬排咖哩蛋卷包飯 (附味噌湯)

Set C (C 餐)

HKD 112.00

- Teppanyaki Seafood Fried Udon Noodle (Miso Soup)
鐵板海鮮野菜炒烏冬麵 (附味噌湯)

Set D (D 餐)

HKD 125.00

- Bacon & Shrimp Teppanyaki Fried Rice (Miso Soup)
櫻花蝦煙肉炒飯 (附味噌湯)



Ebeneezer's Kebabs & Pizzeria

Shop No. 9A
商鋪號碼 9A

(i) Kebab with Soft Drink (卡巴 + 罐裝汽水)

HKD 90.00

- Chicken Kebab (雞肉卡巴)
- Chicken Tikka Kebab (串燒雞肉卡巴)
- Falafel (Veg.) Kebab (雜菜硫豆卡巴)
- Fish Kebab (魚肉卡巴)
- Hummus in Pita & Salad (中東飽釀雞豆蓉配沙律)
- Greek Salad in Pita (希臘雜菜沙律卡巴)



(ii) Biryani with Soft Drink (印式咖哩炒飯 + 罐裝汽水)

HKD 90.00

- Chicken Biryani w/ Salad (咖哩雞肉炒飯配沙律)
- Chicken Tikka Biryani w/ Salad (咖哩串燒雞肉炒飯配沙律)
- Vegetable Biryani w/ Salad (咖哩雜菜炒飯配沙律)
- Fish Biryani w/ Salad (咖哩魚肉炒飯配沙律)



(iii) Curries Rice with Soft Drink (咖哩配白飯 + 罐裝汽水)

HKD 90.00

- Vegetable Curry w/ Rice (咖哩雜菜飯)
- Fish Curry w/ Rice (咖哩魚肉飯)
- Chicken Tikka Makhani (特式乳香咖哩串燒雞肉飯)

- d. Chana Masala w/ Rice (香濃咖哩美國豆飯)
- e. Dal Makhani w/ Rice (特式乳香咖哩扁豆飯)
- f. Vegetable Makhani w/ Rice (特式乳香咖哩雜菜飯)

- 請向參與食肆查詢可指定換取的食物，內容如有更改，恕不另行通知。

Food may vary slightly due to availability of ingredients of the participating restaurants.

- 昂坪 360 有限公司並非商戶產品或服務供應商，故此不會就有關產品和服務承擔任何責任。食品商鋪有權更改營業時間而不另作通知。如遇商鋪休息，請前往其他指定商鋪使用套餐券。

Ngong Ping 360 Limited is not a supplier of the products and services of the merchant and shall not be responsible for any liability in relation thereto. A shop may be closed from time to time thus please make your way to other participating shops to use the meal coupon.

- 優惠不適用於星期日以及香港公眾假期。

This voucher is not valid on Sundays and Hong Kong Public Holidays.